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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 

 

Acta número: 5/2018 

Data: 21 de juny 2018 

Lloc: Sala de reunions del Gabinet del rectorat 

Horari: de les 09:00 h a les 09:35 h 

 

Assistents: 

Representants de l’administració de la Universitat 
Miguel Ángel Moliner Tena, president 

Jesus Lancís Saéz 

Andrés Marzal Varó 

Joaquín Beltran Arandes 

M. Victoria Camarero Suárez 

Pilar Ezpeleta Piorno 

 

Representació de la part social 

Mª Jesús Tirado Roldán (UGT) 

Fernando de Vicente Pachés(UGT) 

Jordi Pilar Campos (CCOO) 

Estíbaliz Gómez Pitarch (CSI-F) 

Vicente Esteve Cano (CSI-F) 

José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 

 

Assessors de l’administració de la Universitat 

Jose Joaquín Gual Arnau 

Modesto Fabra Valls 

Rafael Mayo Gual  

Jose Luis Gordo García Madrid 

 

 

Assessors i assessores de la part social 

Rosa Sos Peña (CSI-F) 

Ignacio Aymerich  (CSI-F) 

Sergio Barrachina Mir (CSI-F) 

Jordí Torner Mas (UGT) 

 

Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 

 

Excusen l’absència 
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Ordre del dia 

 

1r.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la RLT del PAS. 

2n.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació del Calendari 

laboral 2018. 

3r.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de nomenament de professorat 

col·laborador honorífic. 

4t.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de barems específics  per als 

concursos de professorat ajudants doctors. 

5è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la RLT de PDI. 

6è.- Anàlisi, discussió i informe sobre de la modificació de la Documentació per a 

l’organització del curs 2018/2019. 

7è.- Torn obert de paraules. 

 

 

Abans d’entrar en els punts de l’ordre del dia, el President manifesta, que presideix la 

reunió perquè el Consell de Govern encara no ha designat ni al nou President ni als vocals 

en representació de l’administració de la Universitat en la Mesa Negociadora, cosa que 

ocorrerà el pròxim dilluns 25 de juny. 

 

 
Desenvolupament de l’ordre del dia 

 

1r.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la RLT del PAS. 

 

Abans d’entrar en el fons de la proposta, Jose Luis Gordo García Madrid, abandona la 

reunió, al·legant que el lloc de treball que es proposa modificar el que ocuparà ell. 

 

El gerent, presenta la proposta, manifesta que el lloc de treball 10.386, que es pretén 

modificar, depès orgànicament de la gerència i no del Gabinet del rectorat com consta en 

la proposta. 

 

La proposta es que el lloc de treball 10.386, el sistema de provisió siga de Lliure 

Designació,  que de naturalesa eventual passe a Funcionari d’administració General, que 

el grup, nivell i específic siguen el A1 30 E050, que l’escala siga la de Tècnica 

d’administració. Tota l’infoprmació consta en la taula que es va remetre juntament amb 

la convocatòria. Continua manifestant que l’estalvi que suposa la reclassificació 

d’aquesta plaça en relació a la classificació anterior, anirà destinada a millores que 

sorgisquen en la pròxima negociació de la RLT. 

 

Al ser un assumpte que entra dins del poder d’autoorganització de l’administració de 

l’UJI, no es sotmet a votació, queda la Mesa informada. 

 

 

 

 

 

2n.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació del Calendari 

laboral 2018. 



 

 3

 

 

El gerent, manifesta que aquest punt complementa la modificació de l’article 9 del 

Calendari Laboral. En Mesa anterior es va afegir en els punts 1, 7 i 10 de l’article 9 “ Els 

permisos retribuïts començaran a contar a partir del primer dia laborable”, faltava la 

incorporació en l’apartat 11. 

 

3r.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de nomenament de professorat 

col·laborador honorífic. 

 

José Joaquín Gual, manifesta que el Departament d’Historia, Geografia i Art, va 

presentar la proposta de que es anomenara al professor Wenceslao Rambla Zaragoza com 

a professor col·laborador honorífic, per al curs 2018-19. 

 

La representació de CSI-F, manifesta que hauria d’haver-lo demanat segons la normativa 

durant el primer trimestre de l’any i no ara a la finalització del curs. 

 

Per part de Modesto Fabra, es manifesta que pareix que hi ha una modificació de la 

normativa i que l’anterior no ha segut despenjada. 

 

Vist el fons del tema, s’acorda revisar la normativa. 

 

A continuació el President, pregunta si hi ha alguna intervenció per part d’alguna persona 

assistent. Cap intervenció. Vist que no hi ha cap intervenció, manifesta que s’aprova la 

proposta per assentiment. 

 

4t.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de barems específics  per als 

concursos de professorat ajudants doctors. 

 

José Joaquín Gual, presenta la proposta, manifesta que s’ajusta al barem marc 

 

En aquests moments hi ha una plaça convocada en l’àrea que es resoldrà amb els barems 

genèrics. 

 

A continuació el President, pregunta si hi ha alguna intervenció per part d’alguna persona 

assistent. Cap intervenció. Vist que no hi ha cap intervenció, manifesta que s’aprova la 

proposta per assentiment. 

 

5è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la RLT de PDI. 

 

José Joaquín Gual, presenta la proposta, manifesta que la proposta de modificació, es 

deguda a que l’ajudant que desenvolupa la plaça se li esgoten els 5 anys. Està acreditada 

a la figurta d’ajudant Doctor. La proposta es modificar la plaça a Ajudant Doctor Tipus 

I. 

 

 

 

A continuació el President, pregunta si hi ha alguna intervenció per part d’alguna persona 

assistent. Cap intervenció. Vist que no hi ha cap intervenció, manifesta que s’aprova la 

proposta per assentiment. 
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6è.- Anàlisi, discussió i informe sobre de la modificació de la Documentació per a 

l’organització del curs 2018/2019. 

 

José Joaquín Gual, manifesta que el document es va aprovar en gener de 2018. Ara al 

haver modificacions es presenta una nova proposta. En relació al primitiu document, hi 

ha un estalvi de 19 crèdits. 

 

La representació de CSI-F, manifesta que hi ha uns càrrecs en que la reducció es per 

percentatge i en altres per càrrec. Tampoc veiem clar que el Director del LABCOM, 

gaudeix d’una reducció pel càrrec, en l’UJI hi ha molts laboratoris i els seus responsables 

no tenen cap reducció. 

 

José Joaquín Gual, manifesta que el que apliquem es el Document, en uns càrrecs la 

reducció es per percentatge i en altres per càrrec. 

 

 

7è.- Torn obert de paraules. 

 

Modesto Fabra, manifesta que la normativa per distincions honorífiques, estableix que es 

pot sol·licitar el nomenament de professorat honorífic, fins el 30 de maig del curs anterior. 

En el cas del punt tres de l’ordre del dia, s’ajusta a la normativa. No creiem que faça falta 

el modificar-la. 

 

La representació d’UGT, manifesta que en el PAS hi ha un col·lectiu gran de personal 

interí, en el qual hem de dedicar moltes hores de treball. Així també hi ha que treballar en 

la normativa de borses de treball, modificació de la RLT, funcions del PAS. També hi ha 

que treballar en les convocatòries d’oposicions resultants de les OPEs publicades i 

estudiar la possibilitat de consolidació d’ocupació. 

 

El Vicegerent, manifesta que la pròxima setmana convocarà una comissió tècnica per 

treballar en la modificació de la normativa de borses. Les oposicions resultants de les 

OPEs publicades podem treballar. L’estabilització de l’ocupació temporal depèn de la llei 

de pressuposts de l’estat que es publicarà pròximament. Sobre la carrera professional dels 

interins, la convocatòria ja està llençada. En setembre podríem iniciar les negociacions 

per estudiar la modificació de la RLT. 

 

La representació de CSI-F, pregunta per la situació en la que s’encontra la UG12. 

 

El Vicegerent, manifesta que està creada, però està pendent de cobrir-se les places. La de 

Tècnic es pot cobrir per concurs o per Millora, ja s’estudiarà. 

 

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que necessitem que es convoque una Mesa 

Tècnica  per estudiar la modificació de la normativa de borses. Davant la convocatòria de  

 

 

 

 

les OPEs, donaríem tranquil·litat al personal interí que la normativa de borses es 
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modificarà. Consolidar els llocs de treball actuals de fora de plantilla es cero. 

 

El gerent manifesta que la cobertura legal l’ha de donar la futura llei de pressuposts de 

l’estat. 

 

El Vicegerent manifesta que la setmana que ve en Mesa Tècnica començarem a estudiar 

la modificació de la normativa de borses de treball. Hi ha distints models, els estudiarem. 

Tenim clar que hi ha que primer als primers de les borses. 

 

 

 

 

Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 

 

 

El secretari, 

 

Vistiplau, 

El president, 

 


